
Protokół Nr XXXII 08
z XXXI Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 30 grudnia 2008 r

Posiedzenie XXXI Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 13.00 w sali
narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według
poniższego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu w okresie międzysesyjnym.
4. Uchwalenie budżetu Powiatu na 2009 r

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem,
b) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju

Gospodarczego
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie,
d) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu w Ustrzykach Dolnych

w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie,
e) dyskusja,
f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008r,
2) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określania zadań, na które

przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu
Bieszczadzkiego na 2008 r.

3) przyjęcia dotacji z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w ramach Mechanizmu Finansowego EOG.

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad sesji.

Ad.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Otwieram XXXI Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych jest
obecnych 14 radnych (lista obecności w załączeniu ), w związku z tym
obrady są prawomocne.



Następnie odczytał porządek obrad pytając czy są propozycje zmian
w przedstawionym porządku obrad.
Propozycji zmian w porządku obrad nie było.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został przez niego przeczytany
i podpisany do którego nie miał zastrzeżeń, znajduje się on w Biurze Rady i był
do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował, aby przyjąć go bez
odczytywania. Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek Sekretarz Powiatu o przedstawienie tej
informacji.
Przedstawiona informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. uchwalenie budżetu
powiatu na 2009 r.

Ad. 4 a)

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Proszę Pana Starostę o zabranie głosu.

Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Porządek dzisiejszych obrad przewiduje odczytanie projektu uchwały
budżetowej na 2009 r wraz z uzasadnieniem, który państwo radni otrzymaliście.
Dlatego proponuję, aby nie odczytywać tylko przedstawię Państwu
przygotowaną prezentację.

Przedstawiona prezentacja stanowi załącznik do protokołu.



Ad.4 b)

Przewodniczący Radny Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. odczytanie opinii Komisji
Budżetu i Finansów iRozwoju Gospodarczego.

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego
o przedstawienie opinii komisji w sprawie budżetu na 2009 r.

Głos zabiera Pani Jolanta Kopacz - Przewodnicząca Komisji Budżetu,
Finansów i Rozwoju Gospodarczego
Przedstawiona informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad.4 c)

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. odczytanie opinii Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Rzeszowie.

Proszę Pana Stanisława Kaczmaryk o odczytanie tej opinii.

Głos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Odczytana informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad.4 d)

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego porządku obrad tj. odczytanie stanowiska
Zarządu Powiatu w Ustrzykach Dolnych w sprawie opinii Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Rzeszowie i wniosków radnych.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Odczytana informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4 e)

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. otwarcie dyskusji.

Głos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski
Mimo tego, że nie zostały nam przyznane środki finansowe na drogę Wojtkowa
- Nowosielce Kozickie, proponuję aby odcinkami modernizować tą drogę, gdyż
ludzie na pewno będą protestować.



Ad.4) f)

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do następnego punktu porządku obrad tj. głosowanie nad
projektem uchwały budżetowej
Czy ktoś z państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała została podjęta
jednogłośnie.

Ad.5 pkt. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wprowadzenie zamian
w budżecie powiatu na 2008 r.
Proszę Panią Barbarę Pabis o zabranie głosu.

Pani Skarbnik Barbara Pabis
Proponuje się zwiększyć budżet powiatu o kwotę 164.372,00 zł , na tą kwotę
składają się dochody Domu Pomocy Społecznej w Moczarach w kwocie
150.000 zł. z przeznaczeniem na bieżącą działalność DPS oraz pomoc
finansowa z Urzędu Gminy w Ustrzykach Dolnych dla KP PSP w wysokości
5.260 zł. oraz dochody z odsetek bankowych zgromadzonych w ciągu roku w
wysokości 9.112 zł. z przeznaczeniem na zakup poduszek pneumatycznych dla
KP PSP w Ustrzykach Dolnych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5 pkt. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określania zadań, na
które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Ni epełno sprawnych.



Głos zabiera Pani Jowita Lach - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie
Proponuje się przenieść środki finansowe z zadania: dofinansowanie
uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach
rehabilitacyjnych w kwocie 357,00 zł oraz z zadnia: dofinansowanie
zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki
pomocnicze na zadanie likwidacja barier architektonicznych
w komunikowaniu się i technicznych dla osób niepełnosprawnych
Działanie to ma na celu efektywne wykorzystanie środków PFRON
w odniesieniu do potrzeb niepełnosprawnych osób korzystających z pomocy
świadczonej przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie.
Projekt uchwały został zaakceptowany przez Zarząd Powiatu, Komisję Zdrowia
i Polityki Społecznej.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z państwa ma jakieś uwagi odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.5 pkt. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie przyjęcia dotacji z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w ramach Mechanizmu Finansowego EOG

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Przygotowany projekt uchwały dotyczy wniosku, który napisaliśmy półtora roku
temu i cały czas trwają prace nad tym wnioskiem. Najprawdopodobniej w
połowie stycznia zostanie podpisana umowa na realizację, jednak konieczne
jest podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dotacji w kwocie 1.377.000,00 zł. z
przeznaczeniem na realizację przedsięwzięcia pod nazwą "Wymiana
przestarzałych urządzeń kotłowni na nowe energooszczędne w Szpitalu
Powiatowym w Ustrzykach Dolnych:.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z państwa ma jakieś uwagi odnośnie tego projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych raz odpowiedzi na nie.
Interpelacji i zapytań nie było.

Ad.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Wolne wnioski i zapytania
radnych.
Głos zabiera Radny Pan Marek Andruch
Słyszałem, że dyrekcja Szpitala w Ustrzykach Dolnych w związku ze zła
sytuacja szpitala, zaproponowała pracownikom aby zrzekli się 10 % swoich
poborów na rzecz szpitala. Czy to prawda?

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Informuję Państwa, że to nieprawda, są to tylko plotki i pomówienia.
Dyrektor SPZOZ rozmawiał ze związkami zawodowymi na temat planów
dotyczących przyszłego roku, o tych 10 % nie było mowy.
Nic z pracownikami ani Zarządem Powiatu nie było uzgadniane.
Słyszałem jedynie, że pracownicy po raz pierwszy od kilku lat otrzymali bony
na święta.
Wiadomo już, że są przyznane środki z budżetu państwa w kwocie
2.700.000,00 zł. na pomoc szpitalom, które będą się restrukturyzować.
Z dyrektorem cały czas prowadzimy rozmowy w tej sprawie.
Niestety Dyrektora nie ma na dzisiejszej Sesji, gdyż podpisuje u Wojewody
kontrakt na ratownictwo medyczne i I kwartał na szpital. 1 punkt wynosi 51 zł.
Informuje Państwa również o tym, że Wojewoda na nasz wniosek wystąpił do
Ministra o utworzenie podstacji pogotowia ratunkowego w Ropience.
Jednak Minister nie przyjął tego wniosku i na pewno ta podstacja w I kwartale
nie powstanie. Już w styczniu będziemy pisać odwołanie w tej sprawie
i uzasadniać potrzebę powstania tej podstacji.

Następnie głos zabiera Radny Pan Wiesław Stebnicki
Krążą takie informacje, że znajduje się w szpitalu sprzęt zakupiony za dość duże
pieniądze ale nie jest on wykorzystany z powodu braku instrukcji obsługi.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Być może, ze ten sprzęt nie jest w pełni wykorzystywany.
Porozmawiam z dyrektorem w tej sprawie.



.:

Następnie głos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski,
Nie wiem czy jest sens aby ta podstacja była utworzona w Ropience.
Jest blisko zarówno do Ustrzyk Dolnych jak i do Leska więc nie widzę takiej
potrzeby, a znajdujący się tam tylko ratownicy medyczni i tak w niczym nie
pomogą.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta, który zapewnia, że
umieszczenie karetki pogotowia w Ropience jest niezbędne.

Następnie głos zabiera Pan Jan Marcinkowski - Komendant Powiatowy
Państwowej Straży Pożarnej który serdecznie dziękuje Zarządowi Powiatu
jak również Radzie za owocną współprace w 2008 roku.

Ad.8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam posiedzenie XXXI Sesji
Rady Powiatu w Ustrzykach Dolnych.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewod iczący Ra y Powiatu
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